

1. Opening, vaststellen agenda

Aanwezigen: Maan van der Sterren (1A), Jip Huijs (2B), Maarten Hebels (1B), Wilma Cornelissen (3A), Yvonne van de Stay (3A), Joos Vaessens (1A), Mariska Boon (1B), Roel Geujen (3A), Carlijn Heesen (2A), Gillian Lion, Carla van Herten (2B), Anne van den Munckhof, Famke Breeuwer (1A), Bianca Smits (2A)(voorzitter)

Afgemeld: Tannie Peters (1B), Martijn Koopmans (1A)

Gemist worden: Laura Muijsers (2B), Christel Collard (2A), Brigitte Stuurstraat (1B), Jamara der Meer (1A)

2. Voorstelronde;

We maken kennis met elkaar.

3. Mededelingen en rondvraag

- Punt 2 COC worden buiten de nog resterende bijeenkomsten om uitgenodigd. Anne verzoekt Karin Pama dit verder af te stemmen.
- Afwegingskader, wat is de stand van zaken ? Dit is nog niet bekend, wordt waarschijnlijk in de nieuwsbrief MGR vermeldt.

4. Notulen vorige bijeenkomst

De vraag is of segment 3a zich conformeren aan de 3 ontwikkeldoelen zoals die zijn opgesteld (zie notulen 08-02-2024 bijlage 2) Yvonne zal met de andere aanbieders het doornemen en zal namens de 3a aanbieders een reactie geven.

5. KPI's en ontwikkeldoelen per segment (zie bijlage 2)

De sociale basis en aanbieders/cliënten vinden elkaar niet altijd, dit is vaak afhankelijk van het netwerk en de kennis van het individuele medewerker. Er zijn de vorige keer ideeën besproken, echter geen concrete afspraken over gemaakt.

Er zijn diverse initiatieven waar vraag en aanbod elkaar ontmoeten, hier kunnen we van leren Besloten wordt om werkgroepen te maken rondom de ontwikkeldoelen 1 en 2 met in ieder groep vertegenwoordiger van een segment.

De opdracht is om laagdrempelige initiatieven te nemen of een stappenplan te maken om de ontwikkeldoelen verder te realiseren. Deze moeten haalbaar zijn voor het einde van het jaar. De volgende bijeenkomst worden deze gepresenteerd.

Ontwikkeldoel 1: Maan (kartrekker), Maarten, Carla, Joos, Carla, Tannie (Maan vraagt na of akkoord met indeling)

Ontwikkeldoel 2: Laura (Carla benaderd haar), Mariska, Bianca, Jip, Famke/Martijn, Brigitte RAC (nog inlichten)

6. Verwachtingen over samenwerking in de kopgroep

Onvoldoende tijd voor, wordt doorgeschoven naar de volgende bijeenkomst.

7. Rondvraag

- De gemeenten houden gegevens bij en zien daar waarschijnlijk trends in. De KOPgroep is geïnteresseerd in deze trends zodat ze hierop kunnen inspelen.

- Wat is de bedoeling rondom het inspiratiefestival? Hier zal de volgende keer op teruggekomen worden.
- Er wordt gesproken over een (financieel)ravijnjaar. Ook daar zouden de aanbieders zich graag op voorbereiden. Iedere gemeente zal hier zijn eigen plan voor maken en dat zal het volgend overleg nog niet duidelijk zijn. De aanwezigen hebben wel de behoefte om hierover te sparren.

8. Acties kopgroep:

- Werkgroepen komen samen en maken stappenplan
- Voorbereiden KPI's welke bewegingen/ trends zien we -> Anne
Webinar financieel ravijnjaar voor gemeenten is inmiddels gedeeld met de deelnemers van het kopgroepoverleg.

9. Voorbereiding volgende 2 bijeenkomsten

Vorbereiding Gillian en Carla

Agendapunten 6 juni:

- Presentaties ontwikkeldoel 1 & werkgroep ontwikkeldoel 2 (werkgroepen)
- Optioneel input inspiratiefestival (Gillian)
- KPI's welke bewegingen/ trends zien we? (Wilma(?)/Anne)

Thema 10 oktober

- Sparren ravijnjaar